

Styrelsemöte (Teams-möte) i NnBIK

20210711

Närvarande: Björn Norlin, Torleif Jakobsen, Sven Magnusson

1. Ordf. Björn öppnade mötet.
2. Regionsmästerskapet. Vi har haft ett telefonmöte den 8/7 angående arrangemanget av årets RM. Närvarande vid mötet var Björn Aspelin, Gävle-Dala, Kent Karlstrand, J/H BIK samt Björn från oss. Det är Gävle-Dalas tur att arrangera årets RM. Det beslutades att tävlingen förläggs till Bispgården men med Gävle-Dala som arrangörer, utifrån tillgången på flera provrutor och närheten till en bra förläggning. Sven föreslår att vi ska försöka jobba för en sådan här permanent lösning, att RM:et även i fortsättningen förläggs till Bispgården med ett gemensamt arrangemang av våra 3 klubbar, vilket vi ser som ett bra förslag. Det kommer att diskuteras vid nästa kontakt mellan klubbarna inför årets RM som fastställdes till den **30-31/10**.
3. Vi i Jaktprovskommittén har nu kommit fram till att Torleif planerar för **Hasselaprov** **den 2-3/10** samt Björn planerar för **Nordingråprov** **den 9-10/10**, att vi har båda våra prov under älgjaktsuppehållet. Anmälningar till dessa prov ska vara Sven Magnusson tillhanda en vecka innan proven, sista anmälningdag för Hasselaprov
4. Medlemsmöte i sommar. Vi närvarande föreslog att vi lägger ner tankarna på ett medlemsmöte i sommar p.g.a. bristen på tid för oss i styrelsen.
5. Nästa styrelsemöte är planerat till den **8/8 kl 19.00 (teamsmöte)**. Jag skickar ut en inbjudan via e-post.

Vid pennan

Björn N